

真理大學國際交流國際學生獎學金設置辦法

98.6.12 獎學金委員會會議制訂通過
100.4.19 獎學金委員會會議修正通過
101.11.7 獎學金委員會會議修訂通過
101.12.12 獎學金委員會會議修訂通過
102.3.15 獎學金委員會會議修訂通過

- 第一條** 依據「教育部補助大專校院及其附設華語文教學機構設置外國學生獎學金核撥作業規定」辦理。
- 第二條** 為發揚本校大學理念「擁抱世界，順應世界的潮流，促進國際間的文化與交流」，並鼓勵外國學生前來本校就讀，特訂本辦法。
- 第三條** 申請資格：
- (一) 本校姐妹校之交換學生(不包含陸生)，在本校修習華語或(及)進修課程至少一學期以上且出席率達三分之二以上者。
 - (二) 未具僑生身分，且不具中華民國國籍之學生(不包含陸生)，申請就讀本校獲准，具有本校正式學籍，且在本校修習課程一學期以上，大學生前一學期成績平均達七十五分以上者；研究生前一學期成績平均達八十分以上者。
 - (三) 未同時受領我政府機關或我國內學校其他獎學金者。
- 第四條** 給獎金額及方式：每人每學年最高上限 5,000 元，於學年度結束前發給。
- 第五條** 本獎學金每學年每人限申請一次。
- 第六條** 獎學金停發或註銷之學生因故休學或遭校方退學處分者，自發生該月起註銷其受獎資格。經註銷受獎資格之外國學生，不得再申請本獎學金。
- 第七條** 受理申請及核發獎學金單位為國際事務中心。
- 第八條** 獎學金金額與名額得依獎學金委員會視該年度預算彈性調整之。
- 第九條** 本辦法經獎學金委員會通過後，陳校長核可後實施，修正時亦同。

Aletheia University Procedures for Awarding Scholarships for International Students

1. This scholarship is promulgated in accordance with “Ministry of Education Subsidization Universities/Colleges affiliated Huayu Enrichment Scholarship International Students Directions”.
2. In order to exalt “embrace the world, accommodate the world trend and promote the culture and interflow internationally”, and encourage foreign students to study in Aletheia University.
3. Application Qualifications:
 - (1) The exchange students from cooperated universities (excluding Chinese students) who have completed Huayu Course in Aletheia University or (and) courses for advanced studies at least one semester and the attendance is over two-thirds.
 - (2) Students who are not international students or ROC students (not including Chinese students) have enrolled in Aletheia University and taken courses for more than one semester, with average academic grades over 75 in the last semester (Undergraduate); average academic grades over 80 in the last semester (Graduate).
 - (3) The applicants who already have been awarded with scholarship from the governmental organizations or other domestic schools cannot apply for this scholarship.
4. Scholarship Awards:

The maximum is NT\$5,000 for each one each academic year and dispersed before the end of the session.
5. Every applicant can only be awarded once per academic year.
6. If the students suspend the schooling, drop out, or get demerits, the qualification is voidable since that month; the international students who have this issue cannot apply this scholarship.
7. This scholarship is applied and issued by International Affair Center.
8. The award amount and the number of recipients may be adjusted by the Scholarship Committee.
9. This program will be executed and revised by the Scholarship Committee, and examined and approved by President.